
 

NIEUWSBRIEF – februari 2025 

Beste sportvrienden, 
 
Hierbij ontvangt u de nieuwsbrief van februari 2025. 
 

AGENDA: 

Dinsdag 11 maart:   Spelregelavond 
Dinsdag 1 april:   Clubavond met KNVB Tuchtzaken 
Zaterdag 5 april:   Pokeravond 
Zaterdag 19 april:   100-jarig jubileum 

 

Voorwoord van de nieuwe voorzitter 
Graag stel ik mij aan jullie voor als de nieuwe voorzitter van onze mooie vereniging. Het is een eer om deze 
rol te mogen vervullen en samen met jullie te werken aan een sterke en hechte 
scheidsrechtergemeenschap. 
 
De winterstop ligt achter ons en dat betekent dat alle scheidsrechters en begeleiders weer wekelijks op de 
velden te vinden zijn. Een nieuwe seizoenshelft vol uitdagingen en mooie wedstrijden staat voor de deur. Ik 
wil iedereen veel succes en sportiviteit wensen in de komende maanden. 
 
Daarnaast nodig ik jullie van harte uit om deel te nemen aan de activiteiten van COVS Breda e.o. Onze 
trainingsavonden helpen je om fit en scherp te blijven, de spelregelavonden bieden een mooie kans om je 
kennis te vergroten en natuurlijk zorgen onze ontspanningsactiviteiten voor gezelligheid en verbinding 
binnen de vereniging. Samen maken we onze club sterker en zorgen we ervoor dat iedereen met plezier 
zijn of haar rol binnen het voetbal kan vervullen. 
 
Ik kijk ernaar uit om jullie te ontmoeten en samen te werken. Mocht je ideeën, vragen of suggesties 
hebben, schroom dan niet om me aan te spreken of te mailen naar breda@covs.nl. 
 
Op naar een mooi vervolg van het seizoen! 
 
Furneds Matilda 

 
Even voorstellen: 2 nieuwe bestuursleden 
Tijdens de ALV zijn er 2 nieuwe bestuursleden benoemd, penningmeester Michel Collet en algemeen 
bestuurslid Herm-Jan van Boxtel. Zij stellen zich hieronder voor: 
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Penningmeester Michel Collet 

 
Scheidsrechter, zaterdag jeugd. Ik woon in Achtmaal. 
 
In 2010 via mijn zoon (toen 10 jaar oud) bij het voetbal betrokken geraakt en zoals dat dan gaat, eerst als 
ouder helpen, vlaggen, assistent-trainer, trainer D1, dan trainer van twee teams, scheidsrechter, 
jeugdvoorzitter, cursus verenigingsscheidsrechter, SO-3… en ik ben nog steeds met veel plezier 
scheidsrechter, maar mijn zoon is al weer lang gestopt met voetballen. 
 
Verder ben ik advocaat, algemene praktijk maar gespecialiseerd in contractenrecht. Ik ben lid van de KCC 
van de lokale Advocatenorde en plaatsvervangend afgevaardigde bij de NOVA. Ik was lid van de 
kascommissie van de COVS Breda e.o. en nu jullie nieuwe penningmeester. 
 
Ik woon samen met mijn vriendin, reis graag en ver (eens per jaar naar China). Lekker koken, lekker eten, 
wat tuinieren, maar net zo goed een gezelschapsspelletje op zijn tijd. Ik ben analytisch ingesteld, maar kan 
ook goed luisteren en heb geen moeite om mijn ongelijk toe te geven. Ik leer nog iedere dag bij. 
 
Algemeen bestuurslid Herm-Jan van Boxtel 
Ik ben getrouwd en heb 2 kinderen uit een eerdere relatie. Ze heten Justin en Britt en zijn bezig met een 
studie.  
In het dagelijks leven ben ik actief in de waterbranche met als specialisme legionella. 
 
Ik ben diverse jaren jeugdtrainer geweest op allerlei niveaus. Nadat ik in contact kwam met een KNVB 
docent om scheidsrechter te worden stond ik hier sceptisch tegenover. Uiteindelijk toch de overstap 
gemaakt om te gaan fluiten. 
Eerst mijn BOS-cursus (voorgaande versie van scheidsrechterscursus) gevolgd. Actief geweest als 
jeugdscheidsrechter en nu nog actief als assistent-scheidsrechter op de landelijke lijst. Daarnaast ben ik 
coach van scheidsrechters en assistent-scheidsrechters en begeleid ik scheidsrechters die een opleiding 
volgen. Ook ben ik betrokken bij de weekenddienst van de arbitrage. Tot slot ben ik coördinator 
videoanalyse bij de jeugdopleiding van een betaald voetbal organisatie. 
 
Redenen waarom ik ben toegetreden tot het bestuur van COVS Breda e.o.: betrokkenheid, kritische kijk, 
een andere invalshoek kan soms vernieuwend werken. Ik hoop dat ik een positieve bijdrage kan leveren als 
bestuurslid. 
 

Jaarvergadering 28 januari 2025 

Op dinsdag 28 januari werd onze 100e algemene ledenvergadering gehouden. Er waren 31 leden en 
voorzitter Rob Luyken en penningmeester Hugo Vogelezang zijn afgetreden. De nieuwe voorzitter Furneds 
Matilda is benoemd. 
 
In het openingswoord van Rob Luyken werd aandacht besteed aan het afgelopen verenigingsjaar. De Toss 
heeft een nieuwe huurder, namelijk BSO ’t Hof. Daarnaast heeft De Toss verder verduurzaamd met 



zonnepanelen op het dak. Er werden veel ontspanningsactiviteiten georganiseerd waar een klein gedeelte 
van onze leden aanwezig was. Deze leden namen een groot gevolg van vrienden en kennissen mee 
waardoor de activiteiten bomvol waren. 
Het is jammer dat de trainingsavonden en spelregelavonden een zorgelijke opkomst hebben. Het 
dieptepunt was wel het annuleren van de openingsbarbecue omdat er zo weinig aanmeldingen waren. 
 
Voor de vergadering geopend werd hebben we 1 minuut stilte gehouden voor onze zieken, mensen die ons 
zijn ontvallen en aan degene die het in de wereld een stuk minder hebben dan wij. 
 
Piet van der Rijk en Jeroen Geerts werden gehuldigd voor hun 25-jarig lidmaatschap van de COVS. Helaas is 
Piet van de Rijk ons eind december 2024 ontvallen, waardoor Ans en Tjeerd zijn speld in ontvangst hebben 
genomen. 
 
Tijdens de vergadering zijn Hugo Vogelezang en Rob Luyken benoemd als lid van verdienste van onze 
vereniging. 
 

Bericht van de oud-penningmeester 
Omdat Michel nog op reis is neem ik de financiën nog even waar. Half februari heeft u een mail ontvangen 
met het verzoek om uw contributie over 2025 te voldoen. Enkele dagen hierna had reeds ongeveer 50 
procent van de leden aan hun verplichtingen voldaan. Ik ben hier erg tevreden mee en ik hoop dat de 
andere 50 procent snel aan hun verplichtingen voldoet zodat ik het financiële gedeelte nog voor ons 
jubileumfeest aan Michel kan overdragen. Mocht het voor u niet duidelijk zijn welk bedrag u moet voldoen 
stuur u mij een mailtje via hugo.vogelezang@outlook.com en krijgt u natuurlijk antwoord. 
Bedankt voor uw medewerking. 
 
Hugo Vogelezang 
 

Het jubileumfeest komt steeds dichterbij 
Iedereen heeft een uitnodiging ontvangen voor het jubileumfeest. De eerste aanmeldingen zijn binnen. De 
jubileumcommissie verzoekt u om niet te wachten met uw aanmelding zodat we eventueel nog wat kleine 
aken kunnen bijstellen. Ons streven is een onvergetelijke dag voor alle leden te organiseren en wij houden 
er niet van om te moeten improviseren op de dag zelf. Voor zover het bij u nog niet bekend is, zal ik u de 
dagindeling van 19 april 2025 geven. 
 
Vanaf 15:00 tot 15:30  Inloop receptie gedeelte (koffie/thee met gebakje) 
15:30    Opening van het jubileumfeest gevolgd door enkele toespraakjes 
16:00    Gezellige samenkomst met hapjes en drankjes 
17:30    Einde receptie 
18:00    Voor genodigden een lichte maaltijd 
19:30    Inloop feestavond voor de leden 
20:00    Opening van de feestavond met hapjes, drankjes en dergelijke. Er zal 
    natuurlijk een DJ aanwezig zijn voor de juiste sfeer en stemming. 
24:00    Einde van een geweldige dag en avond waar we nog lang met een goed 
    gevoel kunnen terugkijken. 
 
De commissie heeft nog een vraag aan de leden: Is er misschien iemand die op 19 april foto’s kan maken? 
Wij kunnen dan een fotoboek samenstellen voor het nageslacht. 
 
Hopende u voldoende te hebben geïnformeerd en mocht u nog vragen of suggesties hebben laat het ons 
dan alstublieft weten. 
 
Hugo Vogelezang namens de gehele jubileumcommissie 
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Club van 100 
Wat hebben wij te bieden? Een sponsornaam in ons clubhuis, een advertentie in de nieuwsbrief en bij 
speciale clubavonden een uitnodiging. Het hoeven niet alleen bedrijven te zijn, het mogen ook 
(voetbal)verenigingen of privé personen zijn die ons een warm hart toedragen. Met deze Club van 100 
zullen wij de stichting ondersteunen met onderhoud aan het clubhuis. Mocht u of uw bedrijf of kent u 
iemand die ons een warm hart toedraagt en €100,00 wil doneren, neem contact op met Furneds Matilda 
(matilda.haverkamp@gmail.com) of breda@covs.nl. Wij zullen een afspraak met u maken. 
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Commissie Club van 100 

Aanvang training bij clubavond en afgelastingen aangepast 

Als er op de dinsdagavond een clubavond of ledenvergadering wordt gehouden begint de training niet om 
19.30 uur maar om 19.15 uur. De clubavond of vergadering begint dan om 20.30 uur zodat het voor de 
leden die de vergadering of clubavond bezoeken niet te laat wordt.  
 

Afgelasting natuurgrasvelden 
Als dinsdagavond de natuurgrasvelden niet bespeelbaar zijn is er bij Baronie een aangepast 
trainingsschema en is de wekelijkse training voor onze leden niet van 19.30 uur tot 20.30 uur maar van 
19.00 uur tot 20.00 uur. U kunt nagaan of de velden zijn afgekeurd door te kijken op de website: 

www.breda.nl/veldkeuringen. Het bestuur zal trachten met Baronie afspraken te maken over tijdige 

informatie naar de trainingsgroep. 
 
Secretaris,  
 
Diana Snoeren 
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